
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XLII/2021 

XLII Sesja w dniu 21 grudnia 2021  

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Czterdzieste drugie posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 21 grudnia 2021 roku o godz. 14:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący oddał głos drużynowej Pani A. 

Rybak, która wraz z harcerzami przekazali przesłanie i Betlejemskie Światło Pokoju.  

Idąc dalej Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym i Wiceprzewodniczącym podziękowali Pani 

Rybak za przybycie i przekazanie w/w światła Pokoju oraz złożyli życzenia 

Bożonarodzeniowe.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wypłacania diet dla sołtysów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości 

gruntowej  położonej w Opatowie, na okres 7 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie  nieruchomości 

zabudowanej położonej w Opatowie, na okres 20 lat. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec braku  uwag do porządku obrad poddano go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XLI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2021 rok /23:44 – 32:01 minuta transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLII/ 253 /2021 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak, która wyjaśniła iż,  z dniem 1 

listopada 2021r. weszło w życie rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 

2021r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, które modyfikuje i urealnia 

zarobki między innymi wójtów (burmistrz, prezydent miast). W związku z powyższym Rada 

Gminy jest zobligowana do podjęcia uchwały dostosowującej wynagrodzenie wójta do 

obecnie obowiązujących stawek.  

Ponadto z dniem 1 listopada br. weszła w życie ustawa z dnia 17 września 2021r. o zmianie 

ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz 

niektórych innych ustaw, która wprowadza zmiany między innymi w zakresie wysokości 

wynagrodzenia pracowników samorządowych z wyboru, ustalając nowe maksymalne 

wynagrodzenie oraz po raz pierwszy regulując wysokość minimalnego wynagrodzenia tej 

grupy pracowników samorządowych. zważywszy na fakt, że ustawodawca jednoznacznie 

wskazał, że zmienione przepisy mają zastosowanie do wysokości wynagrodzeń należnych od 

1 sierpnia 2021r., niniejsza uchwała również winna obowiązywać od 1 sierpnia br.  

 

Ponadto Wójtowi zgodnie z właściwymi przepisami przysługują: dodatek za wieloletnią 

pracę, nagrody jubileuszowe i dodatkowe wynagrodzenie roczne. 

 

Radni na ostatnim posiedzeniu komisji zaproponowali miesięczne wynagrodzenie Wójtowi 

Gminy Łęka Opatowska - Panu Adamowi Kopis w następującej wysokości:  

1) wynagrodzenie zasadnicze - 9740,00 zł  

2) dodatek funkcyjny - 2990,00 zł.  

3) dodatek specjalny - w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego - 3819,00 zł.  

 

W myśl art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym ustalenie 

wynagrodzenia Wójta należy do wyłącznej właściwości Rady Gminy.  

W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLII/ 254 /2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy, która wyjaśniła, iż na podstawie art. 25 ust. 4 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym, radnemu przysługuje dieta z tytułu pełnienia funkcji. 

Z dniem 1 listopada 2021r. weszła w życie ustawa z dnia 17 września 2021r. o zmianie 

ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz 

niektórych innych ustaw określając, ze wysokość diet przysługujących radnemu nie może 

przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 2,4-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie 

przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej 

sferze budżetowej oraz o zmianie innych niektórych ustaw. 

Z dniem 1 listopada br. weszło również w życie korespondujące z powyższym przepisem 

rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 27 października 2021r. w sprawie maksymalnej 

wysokości diet przysługujących radnemu gminy, które w § 3 ust 3 wyznacza wysokość diety 

w gminach poniżej 15 tys. mieszkańców na poziomie 50% maksymalnej wysokości diety. 

Obecnie kwota bazowa wynosi 1.789,42 zł. Maksymalny wysokość diety (2,4 krotność kwoty 

bazowej) wynosi 4.294,61 zł. Zatem maksymalna wysokość diety radnych w Gminie Łęka 

Opatowska liczącej poniżej 15 tys. mieszkańców nie może przekroczyć 50% wyżej 

wyliczonej kwoty czyli 2.147,30 zł. 

Rada Gminy Łęka Opatowska podjęła decyzje o zmianie wysokości diet, kierując się 

jednocześnie zasadą, iż ich wysokości nie może przekroczyć wyże wskazanej maksymalnej 

kwoty. Rada Gminy postanowiła nie zmieniać zasad obniżania diet w związku z 

nieusprawiedliwiona nieobecnością na sesji. 

 

Ustalono przez radnych miesięczna dietę:  

1) dla radnych w wysokości 700 zł.  

2) dla Przewodniczących komisji Rady Gminy w wysokości 800 zł.  

3) dla Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 1500 zł  

4) dla zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 800 zł.  

 

Dieta ulega obniżeniu za każdorazową nieusprawiedliwioną nieobecność na:  

 Sesji Rady o 30%  a na Komisji Rady o 20%. Uchwała ma obowiązywać od 1 stycznia 2022 

r.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLII/ 255 /2021 w sprawie ustalenia wysokości diet 

dla radnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 



Rafał Wielgoś 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wypłacania diet dla sołtysów. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak, która wyjaśniła, iż Radni Gminy Łęka 

Opatowska zważając na zakres zadań i obowiązków nałożonych na przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej podjęli dyskusję nad zwiększeniem zryczałtowanej 

diety za pełnienie funkcji sołtysa. Podczas posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy 

podjęto decyzje o zwiększeniu diety zryczałtowanej do kwoty 500 zł. Zmianie nie ulega dieta 

za udział w posiedzeniu Sesji Rady Gminy. 

Zgodnie z art. 37 b ustawy o samorządzie gminnym zasady na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta może ustanowić 

tylko Rada Gminy. 

 

Ustalono przez radnych, iż Sołtysom przysługują zryczałtowane diety za:  

1) pełnienie funkcji sołtysa i wykonywanie zadań do niego należnych w wysokości 500 zł 

miesięcznie  

2) udział w posiedzeniu Sesji Rady Gminy w wysokości 70 zł  

2. W przypadku, gdy sołtys jest jednocześnie radnym, z tytułu udziału w posiedzeniu sesji 

przysługuje mu jedna dieta – dieta radnego.  

 

Prawo do diety powstaje z dniem powierzenia funkcji sołtysa.  

W sytuacji rozpoczęcia lub zakończenia kadencji sołtysa, a także w przypadku rezygnacji 

sołtysa lub odwołania go z pełnionej funkcji, sołtys otrzymuje dietę w wysokości 

proporcjonalnej do ilości  dni wykonywania czynności. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLII/ 256 /2021 w sprawie zasad wypłacania diet dla 

sołtysów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości 

gruntowej położonej w Opatowie, na okres 7 lat. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy,  który wyjaśnił iż,  chodzi o przekazanie terenu placu zabaw na 

osiedlu w Opatowie w użyczenie na okres 7 lat Stowarzyszeniu Wrota Wielkopolski.  



Następnie Wójt poprosił o przyjęcie uchwały, aby móc dalej realizować założenia związane z 

tym terenem. 

  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLII/ 257 /2021 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w użyczenie nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie, na okres 7 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości 

zabudowanej położonej w Opatowie, na okres 20 lat. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który wyjaśnił, iż temat został Państwu radnym 

wcześniej przedstawiony, sprawa toczyła się już od dłuższego czasu z powodu braku 

określonych zmian i zapisów statutowych fundacji, która zwróciła się z o przekazanie w 

użyczenie części nieruchomości położonej w Opatowie – budynku po byłej Policji.  

Obecnie Fundacja ma uregulowane zapisy.  

Obiekt ma być przeznaczony na stworzenie Rodzinnego Domu Pomocy Społecznej, którego 

w najbliższej okolicy nie ma. 

Fundacja będzie działać przy współpracy Gminy Łęka Opatowska i zajmie się całkowitą 

modernizacją i remontem istniejącego budynku przeznaczonego na w/w Dom Pomocy 

Społecznej.   Wójt Gminy poinformował również o planowanym spotkaniu promocyjnym 28 

grudnia w sali sesyjnej Urzędu Gminy o godz. 11.00 w wyżej wymienionej kwestii.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLII/ 258 /2021 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w użyczenie nieruchomości zabudowanej położonej w Opatowie, na okres 20 

lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 



Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Wielgoś 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który zaprosił i zachęcił do wspólnego  oddania hołdu 

i czci Powstańcom Wielkopolskim w związku z Narodowym Świętem Państwowym 

związanym z rocznicą Powstania Wielkopolskiego  w dniu 27 grudnia na godz. 8.30 na 

cmentarzu w Opatowie, a następnie na godz. 9.00 na cmentarzu w Siemianicach, gdzie są 

groby i mogiły powstańców. 

Idąc dalej głos zabrał Radny P. Jeziorny, który poprosił obecnego Radnego Powiatowego  

D. Gąszczaka o przyspieszenie kwestii przekazania drogi powiatowej  Zmyślona Słupska, 

Kuźnica Słupska i Stogniew. 

Następnie głos zabrał Radny Powiatowy – D. Gąszczak, który wyjaśnił, iż cały czas działa w 

temacie przekazania w/w drogi, lecz dodatkowym problemem okazało  się zaopiniowanie 

kwestii przez ościenne powiaty których jest pięć. Zapewniany jest ze strony Starostwa, że 

sprawa jest na końcówce, tylko trzeba czekać na spływające opinie z powiatów i można 

będzie tą drogę przekazać. Na koniec, podkreślił, iż zdaje sobie sprawę, że ta droga jest w 

coraz gorszym stanie.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który podziękował Panu Wójtowi i Panu Radnemu 

Powiatowemu za współpracę w sprawie szybszego wyremontowania połowy drogi 

Chróścińskiej a zarazem poprosił o dokończenie remontu dalszej części w/w  drogi.    

Następnie głos zabrał D. Gąszczak, który  odpowiedział, iż prace zostały przerwane przez 

firmę z uwagi na zaskoczenie zimy i pogorszenie warunków atmosferycznych, niskie 

temperatury mogłyby spowodować na wiosnę rozsypanie nowo nałożonego dywanika. 

Ustalono, iż remont będzie dokończony jak tylko warunki pogodowe na to pozwolą.  

 

Nawiązując do drogi powiatowej  Zmyślonej Słupskiej, Kuźnicy Słupskiej i Stogniew, 

Radny Powiatowy podkreślił, iż projekt prac remontowych  jest już rozpoczęty i nikt tego nie 

blokuje.  

Na koniec Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym   życzenia Bożonarodzeniowe  

i poinformował o kolejnym planowanym posiedzeniu sesji w dniu 30 grudnia.  

Idąc dalej Wójt Gminy zabrał głos i również złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających 

się Świąt Bożego Narodzenia.  

 

14. Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 14.57 zamknął obrady 



XLII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

        /-/Michał Jerczyński 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


